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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de Staatssecretaris van 
Veiligheid en Justitie over de situatie in de IJsselhallen in Zwolle (ingezonden 
14 oktober 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Zwolle importeert de spanningen van de burgeroorlog in 
Syrië»?1 

Vraag 2
Kunt u aangeven hoe lang het verblijf van een vluchteling in de IJsselhallen 
momenteel maximaal duurt? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op de oplopende aantallen zieken onder deze vluchtelingen 
en de onvoldoende toegang tot medische hulp? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de hoeveelheid privacy die deze mensen geboden wordt? 

Vraag 5
Wat is uw reactie op de uitspraak van Vluchtelingenwerk Nederland dat 
opvang op deze manier niet veel langer verantwoord is? 

Vraag 6
Hoe lang blijft deze opvang in de IJsselhallen nog doorgaan? 

Vraag 7
Acht u het mogelijk dat er nog vaker dergelijke grootschalige noodlocaties 
komen? 

Vraag 8
Wat zijn uw plannen om het tekort aan opvangplaatsen voor vluchtelingen 
structureel op te lossen? 

1 NRC, 8 oktober 2014
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Vraag 9
Deelt u de mening dat het transformeren van leegstaande panden onder het 
beheer van de Rijksgebouwendienst prioriteit dient te krijgen in het kader van 
de structurele opvang van vluchtelingen? 

Vraag 10
Kunt u deze vragen beantwoorden vóór het Algemeen overleg 
vreemdelingen- en asielbeleid voorzien op 29 oktober a.s.?
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